

投稿說明

一、投稿

品質學報歡迎國內外與品質、品質管理、品質技術、品質工程及績效改善有關之論文。稿件請以線上投稿系統上傳檔案 (<http://www.ipress.tw/J0053>)，因匿名審稿，準備初稿時請將作者姓名與稿件分開。

作者所寄之稿件應未在國內外其他學術期刊刊出，並且未被其他期刊考慮者。若論文被接受，在未獲得總編輯及發行人同意前，不得以任何形式或任何語言文字，在其他處刊出。

二、稿件格式

1. **一般規定**：稿件應以中文或英文撰寫，以橫式單欄電腦打字，列與列之間應有一字之間格。稿件各頁請予以編號，用紙以A4格式為原則。作者可提供一頁之簡單信函，說明論文名稱、作者姓名、服務機構及投稿目的，並請指出論文之聯絡人。允許的話，請一併提供電話、傳真號碼及電子郵件信箱。
2. **本文**：稿件必須以下列順序撰寫：論文題目、作者、服務機構、論文摘要(約150字)、關鍵詞(3至5個關鍵詞，各關鍵詞間以頓號分開)、主要內容、誌謝、參考文獻。作者可參考最近發行之品質學報，以瞭解論文格式之要求。論文摘要必須包含目的、範圍、主要成果及結論，但請注意摘要中不要引用任何文獻。由於本學報為匿名審查，故在論文接受後才提供作者、服務機構及誌謝內容。
中文(英文)稿件的最後一頁應包含論文英文(中文)題目、作者、服務機構、論文摘要、關鍵詞等，惟英文關鍵詞均為小寫，且以逗點分開。中文(英文)稿件包含參考文獻與附錄在內，字數限制為15,000字(8,000字)。
3. **檔案格式**：稿件以MS WORD編輯，特別提醒數學式以MS WORD數學編輯器(或是Math Type)編輯，表格也直接以MS WORD表格編輯功能編輯。圖之格式以能在MS WORD清楚列印為基礎。
4. 關於版面編排、參考文獻格式，請參考本期刊網站。

三、最後文稿

稿件被接受後應遵照本格式利用MS WORD編輯，其內容應與原接受稿件內容一致，利用電子郵件附加檔案方式寄至出版編輯(Production Editor)電子郵件帳戶。若無法以電子郵件寄達，則以光碟片郵寄。並且，請提供所有作者之中英文全名、職稱、服務機構與部門，以及聯絡作者之中英文聯絡地址與電子郵件帳號。最後文稿若不符合上述格式要求，因而造成排版出刊之困難，編輯單位得要求作者修正，或是拒絕刊出。於2022年1月開始，為分攤部分印刷費用，所有初次投稿文章一旦經審查後接受，必須支付新臺幣5,000元刊登費後文章始得刊出。

四、校稿

論文之聯絡人必須負責校稿(通常只有少數排版或印刷之錯誤)。在此階段，除了修改排版之錯誤外，作者不得修改及增減論文之內容。接受刊登文章需簽署著作權財產讓與書予品質學報。

五、抽印本

稿件經刊登後，將由品質學報免費贈送聯絡作者發表論文抽印本一份，如需加印，費用由作者負擔，相關事宜請電(02)2363-1344分機16中華民國品質學會洽詢。

Information for Authors

I. Submission of Papers

Authors are required to submit their original manuscript, including tables and figures, electronically through the on-line submission system (<http://www.ipress.tw/J0053>). For the most updated information about *Journal of Quality (JOQ)*, please refer to the Chinese Society for Quality (CSQ) URL: <http://www.csq.org.tw>. We will also allow hard copies under very rare circumstances.

Submission of a manuscript should imply that it has not been previously published anywhere or been under consideration for publication elsewhere. It also implies that if accepted the paper will not be published elsewhere in the same form, in English or in any other languages, without the permission of the Editor-in-Chief and the Publishers.

II. Manuscript Preparation

1. **General:** Manuscripts should be typed, single-column, double-spaced, pages numbered, on A4 format papers. A cover letter, mentioning the paper title, the name(s) and affiliation(s) of the author(s), and the purpose of the submission, should accompany with the manuscript. The corresponding author should be identified (include a telephone number and e-mail address where possible).
2. **Text:** Manuscript should be typed in the following order: Title, Authors, Affiliations, Abstract (about 150 words), Keywords (three to five), Main Text, Acknowledgments, and References, but not the names of the authors. Authors should consult a recent issue for desired style. The abstract should summarize the purpose, scope, principal results, and conclusions and should not contain literature citations. Manuscript should be no more than 8,000 words including references and appendices. **Since the journal is refereed double-blinded, acknowledgments should be given in the final accepted version of the paper.**
3. The manuscript should be prepared by MS WORD, and mathematical equations should be edited by either Equation Editor or Math Type. In addition, table editing should be prepared directly under MS WORD environment. Figures should be provided in a form compatible with WORD for photographic reproduction and reduction. Lettering should be uniform of size corresponding to the anticipated reduction. Handwritten lettering on figures is not acceptable.
4. Please refer to the information for authors on the journal website for correct format and style.

III. Final Submission

Once the paper is accepted, the author(s) are required to prepare the final paper in MS WORD format strictly following the *JOQ* writing style and then send the paper as an e-mail attachment to Production Editor. If not possible, the electronic file of the paper stored in CD should be sent to Production Editor by a regular postal mail. Editors reserve the right to adjust style to certain standards of uniformity. The final manuscript should accompany with all authors' affiliations including the authors' full names, titles, and organizations/departments. Besides, the corresponding author's postal mailing address

and email address should be included. Before the manuscript is finalized, publication will be suspended until the final manuscript is prepared according to the above format requirements. Since 2022, the publication charge to the corresponding author is NTD\$5,000/USD\$210 per paper when the manuscript has been accepted.

IV. Page Proofs

The corresponding author of each paper will receive page proofs for approval and corrections. Make only corrections necessary, and no changes in (or additions to) the accepted (and subsequently edited) manuscript will be allowed at this stage. Proofreading is solely the authors' responsibility. The editorial office reserves the right to proceed with publication if corrections are not communicated. It is a condition of publication that authors assign copyright or license the publication rights in their articles, including abstracts, to *JOQ*. This enables us to ensure full copyright protection and to disseminate the article, and the Journal to the widest possible readership in print and electronic formats as appropriate. Authors are themselves responsible for obtaining permission to reproduce copyright material from other sources. Exceptions are made for certain Governments' employees whose policies require that copyright cannot be transferred to other parties. We ask that a signed statement to this effect is submitted when returning proofs for accepted papers.

V. Offprint

One copy of the issue will be supplied free of charge. Additional offprint and copies of the issues can be purchased at a reduced rate. Please contact Editor-in-Chief for details.